
Referat fra det ekstraordinære afdelingsmøde i Bridge. 
Onsdag den 15.november 2024 i klubbens lokaler på Gl. Ellebjerg 

 
 

Som alle ved indkaldte HI til afdelingsmøde med eneste formål, at vælge en ny leder: 
1. Valg af dirigent 
Peter Højslev Petersen blev valgt. 
Han konstaterede at indvarslingen var i orden. 
 

2. Valg af referent 
Anny Kjærsig blev valgt. 
 

3. Afdelingens beretning ved HI’s bestyrelse 
Formand Toni Andersen fortalte om Knud Ougtvig ’s mail til HI og samtlige bridgespillere. Dog havde Karen 
og Peter ikke modtaget mailen. Hvorfor den blev udleveret og læst højt af Peter. 
Det fremgik, at Knud havde forventet at Hi ville betale for hans transport til det årlige afdelingsmøde, hvilket 
HI ikke gør til nogen leder. 
Der blev diskuteret om nødvendighed af en bridgeleder, hvilket bestyrelsen gerne ville have. 
Der blev også talt om vores medlemskab af DBF skulle fortsætte. 
Der var enighed om, at der slet ikke er behov for dette medlemskab. 
 

4. Valg af afdelingsleder for 2 år (valg ulige år) 
Her blev Anny Kjærsig valgt. 
 

5. Evt. 
Her blev snakket lidt om fremtiden. 
Efter forespørgsel blev det oplyst, at HI fortsat giver tilskud til arrangementer under DBF, så som Bridgefestival 
der afholdes hvert år. 
Der kan gives tilskud på 200 kr. til overnatning, Max 600 kr. samt de indskud der måtte være. 
Bestyrelsen takkede for fremmødet. 
 
Anny Kjærsig, referent 
- - - - - - - - - - - - - - - - 
 

Og så et par praktiske oplysninger fra den nye formand. 
Tilmeldinger til arrangementer i Jernbanefritid og evt. anmodning om rejsegodtgørelse sker til formanden.  
 

Jeg skal lave et budget til HI.  
I den forbindelse går jeg ud fra alle deltager i Jernbanefritids arrangementer. 
Jeg håber også, at nogle af jer vil med til bridgefestival i Svendborg. 
Så det vil jeg tage med i et budget. 
Ved ikke om I kan tænke jer, at vi en gang imellem forsørger at spille på Ellebjerg. 
Jeg hører gerne fra jer om der er nogle der har foreslog. 
Men der bliver ikke noget i indeværende år. 
Jeg skal jo også lige lære at være afdelingsleder - bliver jo kun en god leder hvis I bakker op om afdelingen. 
Jeg vil gøre mit bedste for Hi og jer. 
Hvis der er flere der er med i hi bridge vil jeg gerne vide det - har jo kun den mail liste som Toni har sendt til! 
Anny 
 


